
ZÁPISNICA 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) v Ondrašovej,  konaného dňa  

12.12.2024. 

 

Prítomní:  Mgr. Ivana Frívaldská – starostka obce 

 Poslanci:   Ing. Juraj Mašek  

                   Alexander Potánka 

                   Adrian  Bartoň 

                   Marek Polerecký 

Neprítomní: Ing. Beáta Mašková 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľky a overovateľa zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

4. Kontrola uznesení  

5. Rozpočet obce Ondrašová na rok 2025 + návrh na roky 2026,2027 

6. VZN č.1/2024 O miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady 

7. VZN č.2/2024 O ustanovení miestneho poplatku za rozvoj 

8. Rozpočtové opatrenie č.2/2024   

9. Oprava rekonštrukcie stropu na HZ 

10. Wifi na verejných priestranstvách – návrhy  

11. Príkazný list – vykonanie dokladovej inventarizácia k 31.12. 2024 

12. Návrh harmonogramu zasadnutí OZ v roku 2025 

13. Organizačné zabezpečenie Mikuláša, vianočného a silvestrovského posedenia 

14. Informácie, organizačné otázky starostky obce 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

1. Všetkých prítomných poslancov privítala a zasadnutie otvorila starostka obce Mgr. Ivana 

Frívaldská.  

 

2. Za zapisovateľa bol  určený Ing. J.Mašek. Za overovateľa zápisnice bol určený A.Potánka.  

Prítomných poslancov: 4. OZ bolo uznášania schopné. 

 

3. Schválenie programu  zasadnutia OZ. Starostka obce prečítala program rokovania OZ 

a navrhla doplniť program o bod Oprava rekonštrukcie stropu na HZ.  

  OZ uznesením č. 24/2024 

schvaľuje Program zasadnutia OZ doplnený o bod Oprava rekonštrukcie stropu HZ. 

  Hlasovanie: 

  Za: 4 ( A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

  Neprítomný: 1 



 

4. Pri kontrole uznesení bolo konštatované,  že uznesenia, ktoré boli prijaté 

v predchádzajúcom období,  boli dodržané a splnené.   

5. Ďalším bodom rokovania bol návrh rozpočtu obce. Starostka obce predniesla návrh 

rozpočtu  obce Ondrašová na rok 2025 + návrhy na roky 2026, 2027, ktorý vypracovala 

s účtovníčkou obce.  Pri zostavovaní príjmovej časti rozpočtu obec vychádzala z príjmov 

z podielových daní za rok 2024 a príjmov z DzN. Návrh  rozpočtu obce Ondrašová bol 

vyvesený na úradnej tabuli obce  dňa  25.11.2024. Lehota na predloženie pripomienok 

k návrhu rozpočtu obce Ondrašová bola do 10.12.2024. K danému dátumu neboli na obec 

doručené žiadne pripomienky k rozpočtu.  

    OZ uznesením č. 25/2024 

    schvaľuje Rozpočet obce Ondrašová na rok 2025  

  Hlasovanie: 

  Za: 4 ( A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

  Neprítomný: 1 

 

6. Starostka obce zaslala emailom v predstihu pred zasadnutím všetkým poslancom návrh   

VZN č.1/2024 O miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO na preštudovanie.  

Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli obce  dňa 25.11.2024. Lehota na predloženie 

pripomienok k návrhu VZN  bola do 10.12.2024. K danému dátumu neboli na obec 

doručené žiadne pripomienky k navrhovanému VZN.  

Starostka obce prečítala navrhované  zmeny od 01.01.2025 – zvýšenie poplatku za KO  na 

25.€/osoba. Poslanci k návrhu nemali žiadne pripomienky.  

OZ uznesením č. 26/2024  

     schvaľuje VZN obce Ondrašová č.1/2024 O miestnych daniach a miestnom poplatku za  

KO a DSO. 

     Hlasovanie: 

Za: 4  ( A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

  Neprítomný: 1 

 

7. Starostka obce zaslala emailom v predstihu pred zasadnutím všetkým poslancom návrh   

VZN č.2/2024 O ustanovení miestneho poplatku za rozvoj.  Návrh VZN bol vyvesený na 

úradnej tabuli obce  dňa 25.11.2024. Lehota na predloženie pripomienok k návrhu VZN  

bola do 10.12.2024. K danému dátumu neboli na obec doručené žiadne pripomienky 

k navrhovanému VZN.  

Starostka obce prečítala VZN č.2/2024 a dôvodovú správu. Poslanci k predloženému 

návrhu nemali žiadne pripomienky.  

OZ uznesením č. 27/2024  

     schvaľuje VZN obce Ondrašová č.1/2024 O ustanovení miestneho poplatku za rozvoj. 

     Hlasovanie: 



Za: 4  ( A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

  Neprítomný: 1 

 

8. Starostka obce predložila poslancom  Návrh rozpočtového opatrenia č.2/2024, ktorým sa 

mení a dopĺňa rozpočet na rok 2024. Poslanci k predloženému návrhu nemali žiadne 

pripomienky.  

    OZ uznesením č. 28/2024 

    schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.2/2024. 

Hlasovanie: 

  Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

  Neprítomný: 1 

 

9. Starostka obce predložila poslancom požiadavku na nutnosť opravy už zrekonštruovaného 

stropu hasičskej zbrojnice. Nedostatky sa objavili pri opätovnej revízii komína 

a elektroinštalácii.  Je potrebné zakúpiť potrebný materiál – sadrokartónové dosky, CD 

profily, UD profil, parozábrany, závesy, sklená vata ....Predložila prítomným cenovú 

ponuku – 592,50 €. Poslanci s daným návrhom súhlasili. 

OZ uznesením č. 29/2024 

schvaľuje čerpanie finančných prostriedkov z RF v sume 592,50 €  na zakúpenie 

materiálu na opravu  rekonštrukcie stropu Hasičskej zbrojnice.  

Hlasovanie: 

Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 

 

10. Starostka obce informovala prítomných poslancov so situáciou Wifi pre Teba v obci. 

Spoločnosť Swan Wifi  odpojila k 01.11.2024 na základe zistenia, že spoločnosť, ktorá 

inštalovala wifi sa neoprávnene napojila na ich sieť. Konateľ dodávateľskej firmy p. 

Turčani so spoločnosťou Swan nekomunikoval. Starostka obce začala situáciu riešiť, boli 

navrhnuté sumy na sprevádzkovanie signálu. Po obhliadke terénu a zisťovaní najlepšieho 

signálu  technikom zo Swanu boli navrhnuté v decembri riešenia situácie. Poslanci 

odsúhlasili inštaláciu stožiara na mieste s najlepšími hodnotami signálu, urobenie 

prepojenia dátovým káblom ku stožiaru s technológiou a  vykopanie ryhy v zemi 

a následné uloženie vedenia do chráničky.  Cenový odhad nákladov  je do 1000 €. 

Uvedené práce sa budú realizovať na jar, vzhľadom na počasie a poveternostnú situáciu.  

OZ uznesením č. 30/2024 

odporúča starostke obce dohodnúť so spoločnosťou Swan inštaláciu stožiara a urobenie 

pripojenia do existujúceho optického prepoja na zabezpečenie Wifi na verejných 

priestranstvách.  

 



Hlasovanie: 

Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 

 

11. Starostka obce uložila inventarizačnej komisii vykonať dokladovú inventarizáciu majetku,   

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023 na základe zákona o účtovníctve od 

10.1.2025.  Menovala inventarizačnú komisiu v zložení:    

predseda      Ing. Juraj Mašek 

     člen             Ján Pakán  

     člen             Alexander Potánka 

 

     OZ uznesením č. 31/2024 

 ukladá inventarizačnej komisii vykonať dokladovú inventarizáciu majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2024 v súlade so zákonom č.431/2022 Z.z. 

o účtovníctve v z.n.p. v čase od 10.1.2025.   

Hlasovanie: 

Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 

 

12. Starostka obce po dohode s poslancami stanovila termíny riadnych zasadnutí obecného 

zastupiteľstva: 11.02.2025; 29.04.2025,  24.06.2025, 16.09.2025, 18.11.2025, 09.12.2025. 

OZ uznesením č.  32/2024 

schvaľuje termíny riadnych zasadnutí obecného zastupiteľstva: 11.02.2025; 29.04.2025,  

24.06.2025, 16.09.2025, 18.11.2025, 09.12.2025. 

Hlasovanie: 

Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 

 

13. Starostka obce zhrnula zabezpečenie Mikuláša a vianočného a silvestrovského posedenia. 

Mikuláš bude  súčasťou vianočného posedenia, balíčky sú kúpené, rovnako sú kúpené aj 

darčeky pre seniorov. Občerstvenie je zabezpečené, nealkoholické nápoje – sponzor, 

občania sú o podujatí informovaní plagátom vyveseným na webovej stránke a vývesnej 

tabuli v obci. Na silvestrovskú kapustnicu sú suroviny zabezpečené, objednané (sponzor 

Turvod), je potrebné objednať chlieb. Plagát – pozvánku vyvesíme v dostatočnom 

časovom predstihu. Pozvanie občanov na obidve akcie zabezpečíme aj vyhlásením 

v rozhlase. Miestnosti na akcie pripravia členovia kultúrnej komisie.  

 

 



14. Informácie, organizačné otázky starostky obce: 

- starostka obce požiadala poslancov o pomoc pri zabezpečení cien do tomboly na 

Fašiangy, termín upresníme 

 

15.-16. Diskusia prebiehala k jednotlivým bodom programu priebežne, v diskusii už nikto        

nevystúpil.  

 

18. Starostka obce p. Frívaldská poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

 

Uznesením č.  33/2024  

OZ v Ondrašovej berie na vedomie 

a) Zapisovateľ Ing. J.Mašek a overovateľ zápisnice A.Potánka 

b) Informácie o  plnení uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia. 

c) Rozpočet na roky 2026, 2027 

d) Príkaz na vykonanie inventarizácie 

e) Všetky informácie starostky  

Hlasovanie: 

Za: 4 (A. Potánka, A.Bartoň, J.Mašek, M. Polerecký) 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 

 

 

 

Zapisovateľ:  Ing. Juraj  Mašek              ........................................................ 

Overovateľ zápisnice: Alexander Potánka               ........................................................ 

 

 

 

V Ondrašovej  dňa 23.12.2024             Mgr. Ivana Frívaldská 

             starostka obce 


